
 
 

 

Courtesy Car Offer – Terms and Conditions 

1. The below offer applies on new car sales only.  

2. Offer Details: 

a. During offer period, Customers who book a new Volkswagen receive a complimentary 

courtesy car that he/she can drive for upto 2 weeks or until he/she receives delivery of 

his new Volkswagen*.  Whichever comes first. 

b. 7 years or 105,000 km free service. Whichever comes first 

c. The offer is only applicable on the available cars in stock 

3. 7 Years free Service offer applicable on booking of following models during campaign period:  

a. Teramont – All Variants 

b. Golf R – All Variants 

c. Golf GTI – All Variants 

d. Amarok – All Variants 

e. On Amarok models, 7 years or 70,000 km. Whichever comes first. 

f. T-Roc – Style and R-Line variants only 

g. The offer is valid on cars purchased before 31st May 2024 

4. Complimentary Car Offer specifics: 

a. The complimentary car is provided for upto 2 weeks or until customer receives his/her 

new Volkswagen, whichever comes first.  

 



 
 

b. The complimentary courtesy car provided will be at the discretion of Al Nabooda 

Automobiles. Model/Variant of said car will be based on availability and need not be the 

same as booked new car. 

c. Al Nabooda Automobiles Rental and Leasing terms and conditions apply on the 

provided courtesy car.  Copy of same available on request. 

d. If the booking is cancelled on request from customer or because of a finance rejection, 

then the courtesy car offer is void. In this case, Customer will be charged for the car 

provided on Al Nabooda Automobiles rental rates and Al Nabooda Automobiles Rental 

and Leasing terms and conditions apply. 

e. Maximum mileage cap of 1,500 km applies. Excess mileage driven will be chargeable 

based on Al Nabooda Automobiles Rental and Leasing terms and conditions. 

f. This offer is valid on cars purchased before 31st May 2024. 

5. Offer valid on retail sales only 

6. This offer cannot be clubbed with any other offer 

7. Offer is valid on invoiced vehicles upto 31st May 2024 only 

8. The final offer needs to be confirmed by the Sales Manager 

9. All Promotions are subject to stock availability and fair use.  

10. Al Nabooda Automobiles L.L.C reserves the right to amend or withdraw this offer at any time, 

without prior notice 

11. All existing terms and conditions applicable on all new bookings remain unaltered 

 

 



 
  .يسري العرض أدناه على مبيعات السيارات الجديدة فقط .1

 :تفاصيل العرض .2

a.  مجاناً يمكنهم   بديلهخلال فترة العرض، سيحصل العملاء الذين يحجزون سيارة فولكس واجن جديدة على سيارة

 .قيادتها لمدة تصل إلى أسبوعين أو حتى استلام سيارته الجديدة*.  أيهما يأتي أولً 

b.   كم. أيهما يأتي أولً  105,000سنوات أو   7خدمة مجانية لمدة 

c.  يسري العرض على السيارات المتوفرة في المخزون فقط 

  :سنوات على حجز الطرازات التالية خلال فترة الحملة 7يسري عرض الصيانة المجانية لمدة   .3

a.   جميع الطرازات  -تيرامونت 

b. جولف R -  جميع الطرازات 

c. جولف GTI -  الطرازات جميع 

d.  الطرازات جميع  - أماروك 

e. ،كم. أيهما يأتي أولً   70,000سنوات أو   7  عرض الخدمه المجانيه في طرازات أماروك. 

f. T- Roc   يسري العرض علي طرازR-line     وStyle    فقط 

g.   2024مايو   31يسري العرض على السيارات المشتراة قبل 

 ة البديله مجانا: تفاصيل عرض السيار  .4

a.   يتم تقديم السيارة المجانية لمدة تصل إلى أسبوعين أو حتى يستلم العميل سيارته الجديدة من فولكس واجن، أيهما

  .أقرب 

b.   السيارة المجانية المقدمة ستكون حسب تقدير شركة النابودة للسيارات. يعتمد موديل/نوع السيارة المذكورة على

 .وليس من الضروري أن تكون نفس السيارة الجديدة المحجوزة    مدى توفرها 

c.   عند   للشروط تطبق شروط وأحكام النابودة للسيارات للتأجير على السيارة المجانية المقدمة.  وتتوفر نسخة

 .الطلب

d.   .ًإذا تم إلغاء الحجز بناء على طلب من العميل أو بسبب رفض التمويل، فإن عرض السيارة المجانية يعتبر لغيا

وتطبق شروط وأحكام النابودة  للتاجير النابودة للسيارات  من السيارة المقدمة قيمه ايجار العميل  يتحمل  وفي هذه الحالة، 

 .لتأجير السيارات

e.  سيتم احتساب   خلال مدة الستخدام. كيلومتر كحد أقصى 1,500يطبق الحد الأقصى لعدد الأميال المقطوعة وهو

 .الزائدة المقطوعة على أساس شروط وأحكام النابودة لتأجير السيارات   الأميال رسوم 

f.  2024مايو   31يسري هذا العرض على السيارات المشتراة قبل. 

 يسري العرض على مبيعات التجزئة فقط  .5

 

 

 .ل يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر .6



 
 فقط  2024مايو   31يسري العرض على السيارات المفوترة حتى   .7

 .يجب تأكيد العرض النهائي من قبل مدير المبيعات  .8

 المخزون. تخضع جميع العروض الترويجية لتوفر  .9

 هذا العرض في أي وقت، دون إشعار مسبقاو الغاء تحتفظ شركة النابودة للسيارات ذ.م.م.م بالحق في تعديل أو سحب  .10

 تظل جميع الشروط والأحكام الحالية المطبقة على جميع الحجوزات الجديدة دون تغيير  .11

 

 

 

 

Acknowledgment  

I confirm that I have understood the terms of the “Courtesy Car” offer and would like to proceed with 

the same.  

 

Signature 

 

I confirm that I do not wish to avail of the  “Courtesy Car” offer and would like to instead accept the 

alternate offer given to me by my Sales consultant.  

 

Signature 

 


